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 Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-10-15 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande fom § 5 
Jaymie Grahn  kassör  
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Helena Svensson                      suppleant fom § 4 
Erica Hinders                             ledamot 
Therese Aitman suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                 u-sek, suppleant  

Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

Ej närvarande 
Jana Ehn   ledamot  
 

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  
 
§2 Val av justerare 
Charlotte Carlsson utsågs att justera protokollet. 
 
§3 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-09-10 
Protokollet lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden redovisade balans- och resultatrapporterna tom. september 2023. Ackumulerat resultat 
per den sista september visar ett underskott på ca 400 tkr. Kostnaderna har ökat och intäkterna 
räcker inte till för att täcka kostnadsökningen. Personalkostnaderna förväntas även öka mer än 
tidigare år när nytt löneavtal är klart. En begäran om extra stöd för ökade foder- och strökostnader 
har skickats in till kommunen, men vi har ännu inte fått något svar på vår ansökan. Ordförande och 
kassör går igenom vad som kan göras för att förbättra ekonomin. Ett förslag är att ta bort 
personalrabatterna avseende boxhyra och ridlektioner under 2024. Med anledning av detta 
genomfördes förhandling enligt § 11 MBL med arbetstagarorganisationen Kommunal den 12 
september. 

Styrelsen beslutar med omedelbar justering  
 - att personalrabatten för boxhyra respektive ridlektioner pausas under år 2024 
 - att förnyad analys görs under 2024 för att se om och när det är möjligt att återinföra rabatterna 
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För att öka intäkterna behöver flertalet avgifter höjas, hur mycket diskuteras. Vad gäller boxhyran för 
uppstallade, där kallavgiften inte har höjts sedan hösten 2022, föreslås även en större skillnad i 
avgiften mellan små (9 m2) och stora boxar (12 m2). Baserat på de synpunkter som framförts skickar 
ordföranden ut ett förslag till beslut per capsulam. 

Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  
 
§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Hästar: En ny ponny, Ljuvia, har köpts in, delfinansierad av Usek. Hon och Liguster är konvalescenter 
efter sårskador. Ritmik har fått nya specialskor men är inte igångsatt. Ilsa, Rosa och Tango är halta. 
Det innebär mycket stor belastning på övriga hästar och ponnyer. Några sadlar har köpts in och 
tillpassats.  
Personal: Tommy arbetar numera 40% av heltid. 

Rotnäs gård har framfört önskemål om ponnyridning en dag under höstmarknaden den 28 och 29 
oktober. Vi undersöker om detta är möjligt med den nuvarande hästsituationen. 

- Usek 
Planering av spökkvällen med övernattning pågår, likaså av Luciashowen. Man kommer eventuellt att 
ordna en käpphästtävling under hösten.   
Paulina Bergström och Nelli Runemark deltar i ungdomsledarkursen (ULK) tillsammans med Hanna 
Andersson.  
Diskuteras hur Usek kan bidra till att stävja olämpliga inlägg och bidra till bra klimat på sociala media. 

Anläggning 
Jordkullen AB håller på och slutför sitt arbete med hagarna. Slutrapport är inskickad till Länsstyrelsen. 
Fasadarbetet (ByggJansson AB) startar under veckan med att ställningar sätts upp, först på norra 
gaveln. Växter som ska sparas från rabatten på södra gaveln sidan måste grävas upp/flyttas snarast. 
Harven är trasig och måste lagas för att ridhusunderlaget ska kunna hållas i skick.   

- Privatuppstallade 
Inget att rapportera. 

 Sponsorer 
Vi fick inget bidrag från Löfbergs. Therese håller på att ta fram ansökan om sponsring från Karlstads 
kommun. 
Helena undersöker möjliga bidrag att söka från olika stiftelser och andra instanser. 

- Tävling 
Tävlingsgruppen har ett möte den 16 oktober där man ska utvärdera de genomförda tävlingarna och 
diskutera uppstarten av tävlingssäsongen 2024.  

- Cafeterian 
Cafeterian sålde för ca 3000 kr under clinicen den 10 oktober. Planering pågår inför Western-
tävlingen 21 oktober. 
 
§7 Övriga frågor 
- Trygg Förening  
Arbetsgruppen ska redovisa sitt arbete vid nästa styrelsemöte så att ansökan om omcertifiering kan 
skickas in senast 1 december.  
- Fotografera och spela in på anläggningen 
Diskuteras hur och vad som kan göras för att alla ska respektera att det bara är tillåtet att fotografera 
eller spela in om alla som syns och/eller hörs har gett sitt tillstånd. 
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- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
 
§8 Datum för kommande möte 
Datum för kommande sammanträde är den kl. 18.00 19/11 och samma tid den 10 december.   
 
§9 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Charlotte Carlsson   
Ordförande                                                                                       Justerare 


